
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 355 

 

На 18 април 2023 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Медийни пакети. 

  Докладва: Димитър Димитров 

2. Доклади по дела, жалби и сигнали. 

  Докладват: Гергана Стоянова и Росица Матева 

3. Доклади по административни преписки. 

  Докладват: Росица Матева, Емил Войнов, 

   Димитър Димитров, Силвия Стойчева, Гергана 

   Стоянова 

4. Проект на решение относно промяна в състава на ОИК – 

Борован, област Враца. 

  Докладва: Георги Баханов. 

 

ПРИСЪСТВАТ: Камелия Нейкова, Димитър Димитров, Емил 

Войнов, Росица Матева, Георги Баханов, Гергана Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Любомир Георгиев, Силвия Стойчева. 

ОТСЪСТВАТ: Цветозар Томов, Севинч Солакова, Елка 

Стоянова, Йорданка Ганчева, Красимир Ципов и Цветанка 

Георгиева. 

 

Заседанието бе открито в 10,40 ч. и председателствано от 

госпожа Камелия Нейкова – председател на Централната 

избирателна комисия. 
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* * * 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги! 

Осем членове сме в залата – имаме кворум за провеждане на 

заседанието. 

По уважителни причини отсъстват колегите: Томов, 

Солакова, Елка Стоянова, Ганчева, Ципов и Цветанка Георгиева. 

Предлагам ви следния проект на дневен ред: 

1. Медийни пакети с докладчик господин Димитров. 

2. Доклади по дела, жалби и сигнали с докладчици: госпожа 

Гергана Стоянова и госпожа Росица Матева. 

3. Доклади по административни преписки с докладчици: 

госпожа Матева, господин Войнов, господин Димитров и госпожа 

Стойчева. 

Имате ли предложения по дневния ред? 

Госпожо Стоянова. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Моля да ме включите в „Доклади по 

административни преписки“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Други? Няма. 

Моля, режим на гласуване на дневния ред. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева); против – 

няма. 

Колеги, във връзка с отсъствието на госпожа Солакова и на 

основание чл. 8 от Правилника за организацията на дейността на 

Централната избирателна комисия определям господин Димитров – 

заместник-председател на ЦИК, да подписва документацията на 

Комисията за времето на отсъствие на госпожа Солакова. 

 

Продължаваме с първа точка от дневния ред: 

МЕДИЙНИ ПАКЕТИ. 

Заповядайте, господин Димитров. 
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ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря, госпожо Председател. 

Колеги, получили сме десетина искания.  

Започвам с вх. № НС-24-157 – искането е от „Фреш Радио 

Груп“ ЕООД, по повод на сключен договор с ПП „Национално 

Движение за Стабилност и Възход“ (НДСВ), с вх. № НС-24-

124/21.03.2023 г. 

Представена ни е фактура на стойност 2 070,70 лв. с ДДС – 

толкова сме одобрили като договор. Имаме приемо-предавателен 

протокол, както и сертификат за излъчване, включително 

материален носител на записите. 

Предлагам да одобрим изплащането на фактурата, както е 

представена. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Моля, режим на 

гласуване. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева); против – 

няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № НС-24-171 е постъпило 

искане за изплащане на фактура от „КЛУБ ЗЕБРА МЕДИЯ“ по 

договор, сключен с ПП НДСВ. 

Имаме приемо-предавателен протокол, доказателства, 

удостоверяващи изпълнението на предмета на договора, два броя 

сертификат, един брой сървърен отчет, както и оригинална фактура 

на стойност 3 600 лв. с ДДС.  

Тъй като са налични всички документи, предлагам да 

одобрим изплащането на фактурата с посочената стойност. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева); против – 

няма. 
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ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Третият ми доклад е по искане с вх. 

№ НС-24-170, постъпило от „Дарик Радио“ и „Дsport“. 

Фактурата е на стойност 7 578 лв. с ДДС. Тя е свързана с 

одобрен от нас договор между „Дарик Радио“ и ПП НДСВ за тази 

сума. Представени са сертификати, приемо-предавателни протоколи. 

Предлагам да одобрим изплащането на сумата, посочена във 

фактурата. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева); против – 

няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № НС-24-169 е постъпило 

искане за изплащане на фактура по договор, сключен между 

„Инвестор.БГ“ АД и неговите три страници, които поддържа, и 

коалиция от партии ЗАЕДНО. 

Искането е на стойност 3 710 лв. с ДДС. Представени са 

приемо-предавателни протоколи, както и материални носители, 

доказващи изпълнението на услугата по договора. 

Предлагам да одобрим изплащането на представената 

фактура. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева); против – 

няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № НС-24-160 е постъпило 

искане за изплащане на услуги по сключен договор между „Дарик 

Радио“ АД и ПП „Български възход“. 

Фактурата е на стойност 5 124 лв. с ДДС. 
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Имаме представени приемо-предавателни протоколи, както и 

материални носители, доказващи извършването на медийните 

услуги. 

Предлагам да одобрим изплащането на фактурата. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? Няма. 

Моля да гласуваме. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева); против – 

няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № НС-24-167 е постъпило 

искане от „168 часа“ ООД, вестник „24 часа“ и от сайта, който се 

поддържа от вестника. 

Фактурата е на стойност 2 160 лв. с ДДС и тя е по договор, 

сключен между доставчика на медийни услуги – „168 часа“, и ПП 

„Консервативно обединение на десницата“ (КОД). 

Имаме представени документи, показващи извършването на 

медийните услуги и приемо-предавателен протокол. 

Предлагам да одобрим изплащането на фактурата по този 

договор. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева); против – 

няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № НС-24-172 е постъпило 

искане за изплащане на фактура на стойност 4 314, 60 лв. Тя е по 

договор, сключен между „Радио Експрес“ THE VOICE и 

„Национално Движение за Стабилност и Възход“ (НДСВ). 
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Имаме приемо-предавателни протоколи, сертификат за 

излъчване на рекламните дейности. 

Предлагам да одобрим изплащането на представената 

фактура. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Моля, режим на 

гласуване. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева); против – 

няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: С вх. № НС-24-166 е постъпило 

искане за изплащане на фактура на стойност 3 600 лв. с ДДС по 

договор, сключен между ПП „Консервативно обединение на 

десницата“ (КОД) и „168 часа“ ООД, вестник „24 часа“. Имаме 

представени необходимите документи, отчети, приемо-предавателни 

протоколи. 

Предлагам да одобрим изплащането на представената 

фактура. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева); против – 

няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Постъпило е искане от bTV Радио 

груп, което е Радиокомпания Си Джей ООД с вх. № НС-24-168.  

Искането е за изплащане на фактура на стойност 2567,70 лв. с 

ДДС по договор, сключен между Радиокомпанията и ПП 

„Консервативно обединение на десницата“ (КОД). Номерът на 

договора е НС-24-70. Имаме представени документи, показващи 

извършването на договорените услуги. 

Предлагам да одобрим изплащането на тази фактура. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева); против – 

няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Последният за днес доклад е с вх. 

№ НС-24-164 – фактура, на стойност 1 400 лв., представена от 

Травъл Медия Груп ЕООД – издателят на в-к „Стандарт“. 

Изпълнен е договор, сключен между издателя и ПП НДСВ.  

Имаме доказателства, включително материални – копия от 

публикациите, договорени в изпълнението на договора. 

Предлагам да одобрим изплащането на тази фактура. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева); против – 

няма. 

 

Преминаваме към втора точка от дневния ред: 

ДОКЛАДИ ПО ДЕЛА, ЖАЛБИ И СИГНАЛИ. 

Госпожо Стоянова, заповядайте. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви постъпила по 

пощата преписка с вх. № НС-15-535/13.04.2023 г. Докладвам ви я 

запознаване.  

Преписката ни е изпратена от Районна избирателна комисия, 

във връзка със съставяне на актове за установяване на 

административни нарушения предвид приключилата работа на 

районната избирателна комисия и нейния мандат.  
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Следва административнонаказателното производство да бъде 

продължено от Централната избирателна комисия. Докладвам ви го 

за запознаване. 

Преписката ще бъде предоставена на юристите в звено 

„Правна дейност“ за преглеждането и действия, които следва да се 

предприемат, за продължаване и завършване на 

административнонаказателното производство, за което 

допълнително ще докладвам. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

– госпожа Матева, заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви жалба 

с вх. № НС-15-472-3/18.04.2023 г., постъпила в Централната 

избирателна комисия. 

Жалбата е до Върховния административен съд срещу 

Решение № 1915-НС/12.04.2023 г. на Централната избирателна 

комисия, подадена от С.   Б.    Т. 

Ще бъде комплектувана административната преписка и 

внесена във Върховния административен съд – за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Продължаваме с 

трета точка от дневния ред: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

Госпожо Матева, заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви писмо с вх. № 

НС-23-253/13.04.2023 г. от Омбудсмана на Република България 

относно жалба № 3405/2023 г., подадена до Омбудсмана на 

Република България. 

В тази връзка госпожа К. ни пише, че е постъпила жалба от 

гражданка, член на секционна избирателна комисия в 25 МИР – 

София, която се оплаква от лошата организация на изборите за 

Четиридесет и деветото Народно събрание. 

По-конкретно сочи, че 23 МИР е най-големият в цялата 

страна, поради което има много гласоподаватели и листите са по-

големи.  
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Допълва, че обучението е било на много високо ниво, тъй 

като има много хора, които са с голям опит и хора с висше 

образование, затова се справят добре с протоколите. 

Въпреки това, на последните избори е било голям хаос. 

Настоява на следващи избори 23 МИР да бъде в самостоятелна зала, 

а не в НДК заедно с 25 МИР. 

Сега в зала Арена Асикс са били 24 МИР, а на предишните 

избори там е бил 23 МИР, която зала е и по-близо до 23 МИР и 

позволява да не се губи време за транспорт. 

Също така сочи, че протоколът бил огромен – 20 страници, с 

много преференции и това допълнително забавяло процеса. 

Трябвало да бъде по-опростен и по-кратък, без подвеждащи и 

неясни указания. 

Предлага също така да се коригира софтуерът на машините, 

защото сега те не отчитали нищо – само обща бройка, и при голям 

брой, гласували с машини, както е било в 23 МИР, това е много 

ръчно броене и губене на време. Според нея трябва да се върне 

старият софтуер, който отчита всичко – брой на гласуващи по 

партии, и всички преференции. Така няма да има грешки в 

протоколите. 

Колеги, аз ви предлагам да върнем отговор на госпожа 

Ковачева, тъй като в жалбата не се споменава името на гражданката, 

която е подала тази жалба до омбудсмана. 

Предлагам по първия абзац, в който се говори, че тя 

препоръчва при следващото приемане на документи 23 МИР – 

София, да бъде в Арена Асикс, да поясним, че определянето на 

мястото, в което районните избирателни комисии в София приемат 

документи и къде се оформя изчислителният пункт, е по решение на 

кмета на Столичната община, съгласувано със самите районни 

избирателни комисии и Централната избирателна комисия няма 

правомощия да се намесва и да определя как да се случва това и 

къде. 
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На следващо място, по отношение на протокола, за който се 

твърди, че бил огромен – 20 страници, ви предлагам да посочим, че 

аналогия на тези протоколи на тези избори може да бъде направена 

само с изборите на 4 април 2021 г., когато също имаше възможност 

за избирателя да гласува с машина или с хартиена бюлетина, като на 

4 април 2021 г. протоколът е бил 18 страници, на 2 април 2023 г. 

беше 17 страници. Да отбележим и това, че на тези избори сме взели 

решение преференциите да бъдат отчитани поотделно и да не се 

сумират, както беше на 4 април. 

По отношение на софтуера на машините, да отбележим, че 

софтуерът на машините отразява последните промени в Изборния 

кодекс, съгласно които гласът от машинно гласуване се носи от 

отпечатаната от машината бюлетина и те следва да бъдат 

преброявани, така че всички тези въпроси трябва да бъдат отнесени 

към законодателя. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания във връзка с направения доклад? 

Ако няма други предложения, моля да гласуваме 

изпращането на отговор в смисъла, който предложи колегата 

Матева. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева); против – няма. 

Следващ докладчик – господин Войнов. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, постъпило е писмо от 

„Сиела Норма“ АД с вх. № НС-23-242-1/13.04.2023 г. То е в отговор 

на искането ни за доклад, в който да са включени само случаите на 

отпечатани бюлетини, без съдържание в тях и отпечатани непълни 

бюлетини. 

В сегашния им доклад отново изпращат разпечатка на 

проблемите, регистрирани в хелп центъра им, като този път са 

редуцирали проблемите от 815 на 183 и действително са включени 
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само случаи, свързани с неправилно отпечатани бюлетини. 

Докладвам писмото за сведение и запознаване, и за обобщаване при 

отчитане изпълнението на договора. 

Уважаеми колеги, връщам на доклад писмото от ДАНС с изх. 

№ НС-23-231/07.04.2023 г. След като комплектувахме всички 

необходими документи, свързани със шестте зададени въпроса, 

предлагам да върнем отговор на ДАНС. Проектът на писмо е в моя 

папка, подпапка „ДАНС“, където са всички документи, които 

предлагам да приложим към писмото. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля по 

писмото, ако имате предложения. 

Има ли предложения по проекта на писмо? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева); против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, постъпило е писмо от 

„Сиела Норма“ АД с вх. № ЦИК-06-4-32/13.04.2023 г., с което са ни 

предоставили доклад от Изпълнителя за извършената работа по 

Договор № 4, придружен с подписани протоколи за предаване и 

приемане на СУЕМГ от Централната избирателна комисия и 

Изпълнителя, както и фактура, съдържаща цените по отделни пера. 

Докладвам писмото за запознаване, като ще възложа на 

счетоводството да изготви докладна записка относно предоставената 

фактура и администрацията да извърши проверка на приемо-

предавателните протоколи. 

Уважаеми колеги, постъпило е писмо от „Смартматик“ с вх. 

№ НС-00-231/13.04.2023 г. С него правят препоръки относно 

хартиените ролки и usb флаш паметите, които се използват на 

изборите.  
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Препоръките са им в смисъл, че при закупуване на 

консумативи като хартия и флашки, трябва да се обръщаме само към 

„Сиела Норма“ АД. 

Искам да обърна внимание, че ние нееднократно канихме 

„Смартматик“ да се включи като изпълнител на дейностите по 

машинно гласуване, и те винаги отказваха. Сега не ми е много ясно в 

какво качество правят своите препоръки. Докладвам писмото за 

запознаване и за обсъждане на работна група относно евентуален 

отговор. 

Уважаеми колеги, във връзка с нашите писма до всички 

районни избирателни комисии, с които искахме информация за 

избирателните секции, в които е преустановено машинното 

гласуване, както и информация за несъответствията във вписаните в 

протоколите на СИК данни, получените отговори са обобщени в две 

таблици. Те са качени в подпапка „Несъответствия и преустановено 

машинно гласуване“. Докладвам ги за запознаване и за обобщаване 

при отчитане работата на Изпълнителя на дейностите по машинно 

гласуване, както и при изготвяне на анализа на произведените 

избори. 

Постъпило е писмо от Министерството на електронното 

управление с вх. № НС-04-98/13.04.2023 г. в отговор на нашето 

запитване за предоставяне на експерти за извличане на данните от 

флаш паметите. Предоставят ни 15 изпълнители и ръководител на 

екипа. 

След като нашите експерти ни предложат процедура за 

извличане на данните, ще може да започне работата, като засега 

докладвам писмото за сведение. 

Последният ми доклад е писмо от ОИК – Банско, с вх. № МИ-

15-59/12.04.2023 г. С него ни уведомяват, че мейлът на ОИК – 

Банско, не функционира. 

Тъй като писмото се получи в сряда, след като заседанието на 

Централната избирателна комисия беше закрито, аз се обадих на 
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„Информационно обслужване“ АД, за да ги информирам за 

проблема. Получих уверение, че той ще бъде разрешен.  

Тази сутрин говорих с председателя на ОИК – Банско, който 

потвърди, че проблемът е отстранен, поради което предлагам 

писмото да остане за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

– господин Димитров. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря Ви, госпожо 

Председател. 

Колеги, с вх. № НС-04-99 сме получили писмо – може да го 

видите в днешна папка, от Министерството на правосъдието с 

въпроси, свързани с това кои партии са преминали 4%, кои са 

преминалите 1% според резултатите, които сме обявили. 

Ще подготвя отговор и тогава ще го разгледаме. Писмото е 

пристигнало днес. 

Следващият ми доклад е по вх. № НС-04-01-8 – паметна 

бележка за срещата, състояла се на 10 април, между господин 

Кондов и госпожа Тана де Зулуета.  

Описва се съдържанието на разговора, който е позитивен, 

като се изключи това, че има постоянно увлечение да се напомня, че 

в България не се различава език, различен от официалния по 

Конституция и така нататък – неща, които сме обсъждали 

многократно. Докладвам за сведение този номер. 

Вх. № ЦИК-07-40-6 – писмо, с което е описана логистичната 

информация, необходима за пътуването до Тбилиси след 27 април, 

за да се вземе участие в наблюдението на изборите в Грузия. 

Има един въпрос, който поставям на гласуване – да вземем 

протоколно решение, да се заплати необходимата сума по 

резервациите за самолетни билети. 

Направената справка показва, че 1 100 лв. струва пътуването 

през Истанбул, съответно 1500 лв. е пътуването през Варшава. 

Малко сме закъснели със заплащането на направените 

резервации, но добре е да гласуваме да бъдат покрити разходите. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева); против – 

няма. 

Следващ докладчик – госпожа Стойчева. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, постъпило е запитване от 

господин         Н.         Д. с вх. № МИ-22-11/13.04.2023 г., като 

въпросът му се отнася до това как може да гласува на местните 

избори, при положение че му предстои смяна на постоянния адрес – 

мести се да живее в друг град. 

Тъй като в рубриката, която сме разкрили на интернет 

страницата на Централната избирателна комисия „Местни избори 

2023 г.“, все още няма отговор на такъв въпрос – как се гласува от 

българските граждани на местни избори, предлагам за следващото 

заседание да подготвя отговор, който след одобрението на 

Комисията, да бъде публикуван на интернет страницата на 

Централната избирателна комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

– госпожа Стоянова. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви писмо с вх. № 

НС-06-192 от община Асеновград, с което от общината са ни 

уведомили за издадена заповед на кмета на община Асеновград за 

назначаване на комисия с посочен състав за разпечатване на 

помещение, в което се съхраняват изборните книжа и материали, 

предназначени за общинската администрация за проведения нов 

избор за президент и вицепрезидент на Република България през 

2021 г. на основание постъпило искане от разследващ орган за 

предоставяне на документи. 

В полученото писмо не е видна информация дали е 

разпечатано помещението и всички други обстоятелства, както са 
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визирани в наше Решение № 1244 в тази връзка, поради което 

предлагам да изпратим по имейла писмо до община Асеновград, с 

което да им обърнем внимание, че следва да ни предоставят 

информация след разпечатване на помещението, както е указано в т. 

7 от Решение № 1244-МИ/2019 г. на Централната избирателна 

комисия. 

Моля да гласуваме изпращането на такова писмо. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева); против – няма. 

Заповядайте, господин Баханов. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Уважаема госпожо Председател, 

уважаеми колеги, правя предложение за включване на нова точка в 

дневния ред: Проект на решение относно промяна в състава на ОИК 

– Борован. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Други предложения 

по дневния ред има ли? Няма. 

Предлагам това да бъде точка четвърта. 

Моля, режим на гласуване за допълване на дневния ред. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева); против – няма. 

 

Заповядайте, господин Баханов в точка четвърта: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ПРОМЯНА В 

СЪСТАВА НА ОИК – БОРОВАН. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Благодаря, госпожо Председател. 
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Уважаеми колеги, с вх. № МИ-15-53/10.04.2023 г. е 

постъпило заявление от       Г.          Б.           Р., член на ОИК – 

Борован, с посочен телефон и ЕГН. 

С прикрепена молба моли поради здравословни проблеми да 

бъде освободен от състава на ОИК – Борован. 

Тази молба не е била подписана и докладчикът към онзи 

момент – колегата Ганчева, се е свързала – такава е резолюцията – 

по телефона с лицето, за да се изпрати подписано заявление. 

Докладвано е на 10 април. 

Докладвам ви, че с вх. № МИ-15-53-1/12.04.2023 г. в 

Централната избирателна комисия е постъпило заявление от         Г. 

Р., член на ОИК – Борован, със същата молба: поради здравословни 

проблеми да бъде освободен от състава на ОИК – Борован, която 

молба е вече подписана. Колегата е посочил и номера 

на удостоверението и решението, с което е бил назначен. 

Колеги, с оглед на казаното дотук ви предлагам проект на 

решение относно промяна в състава на ОИК – Борован, област 

Враца, като обстоятелствената част е, че е постъпило заявление със 

съответен входящ номер от         Г.      Р. относно освобождаването 

му като член на ОИК – Борован, област Враца. 

Предлагам Централната избирателна комисия да вземе 

решение, с което да освободи като член на ОИК – Борован, област 

Враца    Г.         Б.           Р. с посочено ЕГН и анулира издаденото му 

удостоверение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания по този проект на решение? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева); против – няма. 

Решението е № 1916-МИ/18.04.223 г. 
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ГЕОРГИ БАХАНОВ: Ако позволите, госпожо Председател, 

моля да гласуваме и писмо до политическата сила – коалиция от 

партии „ОП – НФСБ, АТАКА И ВМРО“, с което да ги уведомим, че 

с гласуваното току-що Решение № 1916-МИ/18.04.2023 г. 

предсрочно са прекратени пълномощията на        Г.           Р., член на 

ОИК – Борован, област Враца и в най-кратък срок чрез 

упълномощен представител, поне един от тримата, представляващи 

коалиция „ОП – НФСБ, АТАКА И ВМРО“, да направят 

предложение за попълване състава на ОИК – Борован, като посочат 

кандидат за член. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева); против – няма. 

Колеги, в точка трета ще направя предложение: в изпълнение 

на наше Решение № 1866/31.03.2023 г. относно определяне на реда и 

срока за извършване на проверка за гласуване в нарушение на 

правилата на Изборния кодекс и конкретно т. 3 ви предлагам да 

изпратим на ГД ГРАО получените сканирани списъци за 

гласуването извън страната. 

Предлагам ви да гласуваме такова писмо, за да може да се 

подготви и да се предостави за извършване на проверка съгласно 

нашето решение. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, Гергана 

Стоянова, Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева); против – няма. 
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Колеги, поради изчерпване на дневния ред закривам 

заседанието на Централната избирателна комисия и насрочвам 

следващото заседание за четвъртък, 20 април 2023 г., от 10,30 ч. 

Благодаря. 

 

(Закрито в 11,40 ч.) 

 

 

 

 

   ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

      Камелия Нейкова 

 

 

   ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

      Димитър Димитров 

 

 

 

 

 

 

 

 

Стенограф: 

  Стефка Аличкова 


